Anza English Learner Advisory Committee Meeting
Thursday, September 12, 2019
MINUTES  
·  Opening  
Rhonda Fattohi called the meeting to order at 1:02pm. Doaa Polus interpreted the meeting in Arabic.

·  Approve May 2019 minutes/Aprobar minutos de mayo de 2019
Members reviewed minutes from previous meeting in May 2019. Motion was made by Zinah Aqrawi to approve minutes as presented and amended. The motion was seconded by Catherine Moreno. The members voted to approve the minutes.

· Elect 2019-20 Officers: ELAC Voting of Members/ELAC Votación de Miembros
        	Those present voted for the following:
Chairperson/Presidente-Wasan Toma
Vice Chairperson/Vicepresidente-Catherine Moreno
Secretary/secretario-Suha Pola
Parliamentarian- Ranya Ishaq	 
        
· ELPAC- Initial Assessment
We tested approximately 70 new students with the ELPAC Initial Assessment.  Reports were sent home to parents a few weeks ago  for all students tested before September 17, 2019.  As new students come to Anza, they will be tested for the ELD program.Summative is to be done online in February 2020. Students can go to ELPAC.org for practice tests.

·   Parent classes/clases para padres
     	  Parent University: 8 week program, 12-2pm, October 2-December 11 (Arabic) and
 March 11-May 13 (Pashto)/Universidad de Padres: programa de 8 semanas, 12-2pm, 2 de octubre a 11 de diciembre (Arábica) y 11 de marzo a 13 de mayo (Pashto)

	  Nutrition Education Courses:TBD/Cursos de educación nutricional: por determinar
	  PPP-Positive Parenting Program:TBD/PPP-Positive Parenting Program: TBD

·  Review and Update Bylaws/Revisar y actualizar los estatutos
	No new changes were made, accepted Bylaws as they are.

· Attendance/Asistencia
	Mrs. Ponder, school counselor, shared contest between classroom to earn popsicles for great attendance. 
Schedule doctor’s appointments for the afternoons or after school.
· 1 to 1 technology, ILE at home/1 a 1 tecnología, ILE en casa
 	Smarty Ants and  Achieve 3000 are just two of the programs we are currently using. 
· DELAC meeting at the District Office, October 9, 2019, 5:00-6:00 p.m./Reunión de DELAC en la Oficina del Distrito, 9 de octubre de 2019, 5:00-6:00 pm.

· POP Items
Trunk or Treat is on October 30, 4-6pm. We still need more volunteers.

· Adjournment
The motion was made to adjourn the meeting by Rhonda Fattohi from Anza Elementary School. It was seconded by Doaa Polus  from Anza Elementary School. The meeting was adjourned at 1:43p.m.

Next ELAC meeting/Próxima reunión de ELAC: Thursday, October 24, 2019 at 1:00 p.m./jueves, 24 de octubre de 2019 a la 1:00 p.m.
DELAC Meeting- District Office, October 9, 2019;  5:00 - 6:00 pm/Reunión DELAC - Oficina del Distrito, 9 de octubre de 2019; 5:00 - 6:00 pm

جدول أعمال اجتماع اللجنة الإستشارية لمتعلمي اللغة الإنكليزية ELAC

الخميس، 12 أيلول 2019
الدقائق

· الافتتاحية
افتتحت الاجتماع رندا فتوحي الساعة 1:02م. وقامت بالترجمة دعاء بولص للغة العربية.

· المصادقة على الدقائق (Minutes) لشهر أيار للعام 2019
قام الأعضاء بمراجعة الدقائق من شهر أيار السابق 2019. قامت زينة عقراوي بالايماءة للموافقة على الدقائق كما تم تقديمها وتعديلها. وقامت كاثرين مورينو بالايماءة الثانية. قام الأعضاء بالتصويت للموافقة على الدقائق.
 
·   انتخاب أعضاء ELAC لسنة 2019 - 20: انتخاب اعضاء ايلاك
تم التصويت على التالي:
              الرئيس: وسن توما
              نائب الرئيس: كاثرين مورينو
              سكرتير: سهى بولا
	  عضو البرلمان: رانيا اسحاق
 
·  ELPAC - التقييم الأولي
قمنا باختبار 70 طالب تقريبا بالتقييم الأولي لـ ELPAC. وتم إرسال التقارير الى الأهالي قبل أسابيع قليلة لجميع الطلاب الذين تم اختبارهم قبل 17 أيلول 2019. وعندما يأتي طلاب جدد لأنزا، يتم امتحانهم لبرنامج ELD. التقييم النهائي سيكون على الانترنت في شهر شباط 2020. يستطيع الطلاب الذهاب الى ELPAC.org لممارسة الامتحان. 	
· دروس الأهالي
            جامعة ألأهالي: برنامج لمدة 8 أسابيع،12:00 - 2:00م 2 تشرين الأول - 11 كانون الأول (اللغة العربية) و11 آذار - 13 أيار (باشتو).
              دروس التغذية التعليمية:  لم تحدد بعد 
             برنامج التربية الإيجابية PPP: لم يحدد بعد
· مراجعة وتحديث القرارات التنفيذية.
لم يحدث تغييرات جديدة
· الحضور
السيدة بوندر، مستشارة المدرسة، شاركت بمنافسة بين الصف ليكسبو الايس كريم المثلج للحضور الجيد.
اجعلوا مواعيد الطبيب بعد الظهر او بعد المدرسة.
  
·  1 الى 1 تكنلوجيا , ILE في البيت
Smarty Ants، و Achieve 3000 هم اثنين من البرامج التي نستخدمها حاليا.

· اجتماع DELAC في مديرية التربية في يوم 9 تشرين الأول 2019 الساعة 5:00 الى 6:00 م.

· حقول POP
Trunk or Treat بيوم 30 تشرين الأول 4 - 6 م نحتاج للمزيد من المتطوعين.
· فض الاجتماع
قامت رندا فتوحي من مدرسة أنزا الابتدائية بالايماءة لفض الاجتماع. وقامت داء بولص من مدرسة أنزا الابتدائية بالايماءة الثانية. تم فض الاجتماع الساعة 1:43م 
اجتماع ELAC القادم الخميس 24 تشرين الاول 2019 الساعة 1:00م 
اجتماع DE:AC مديرية التربية، 9 تشرين الاول 2019 5:00 - 6:00 م 
